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Kære Mogens og Andreas og Maja 

  

Østerbro Lokaludvalg behandlede jeres henvendelse om øget biodiversitet i Søerne på ordinært møde 13. 
december 2023. 
  

Lokaludvalget bakker op om jeres forslag, og vi vil gerne deltage i samarbejde om en fælles henvendelse til 
teknik- og miljøudvalget. Vi ser gerne at henvendelsen kommer til at tage udgangspunkt i konkrete forslag 
til forbedringer.  
Der er hos Østerbro Lokaludvalg et ønske om at sikre adgangsforhold langs søerne, og vi ønsker derfor ikke 
en løsning på linje med Frederiksberg-delen, hvor bevoksningen er mere ”vild”. Lokaludvalget lægger vægt 
på, at der arbejdes hen imod en forbedring af vandkvaliteten i søerne.  
  

  

Glædelig jul. 
 

Hilsen 

Allan Marouf 
Formand for Østerbro Lokaludvalg 

 


